



PROTOKOLL

Datum: Måndag 23/11 2015
Tid: 17.00
Plats: Thordéngården.

Närvarande

Leif Lindvärm, Elisabeth Scott, Kicki Broberg, H-J Käding och Johan Brinck.

- § 1 **Mötets öppnande**
Leif hälsar alla välkomna
- § 2 **Godkännande av dagordning**
Godkändes
- § 3 **Val av justeringskvinn**
Kicki Broberg
- § 4 **Rapporter och skrivelser**
- § 5 **Ekonomi**
- § 6 **Att Göra-lista**
Möte med Christian Henriksson (ledare P02) har ägt rum och där diskuterades 2015 och inför 2016. 2016 kommer laget enbart att heta IK Oddevold, så Hogstorp stryks.
- § 7 **U 19 & P15**
Det har varit provträning för 17-19 och 15-16 på Thordéngården. Några spelare har valt att spela med Oddevold 2016 och vi hoppas på några till.

För första gången deltar vi i Ligacupen med våra 19-års och 17-års lag. För 19-åringarna har det blivit två förluster och för 17-åringarna en förlust och en oavgjord.
- § 8 **Pojklag 13-14 år**
P01:s nye huvudtränare för 2016 blir Tommy Reinhardt och Mikael Reinhardt blir assisterande.

Det har hållits möte med ledarna i P02, dels hur det gått under 2015 och hur 2016 ska se ut. Föräldramöte ska hållas före jul med P02 där UU ska närvara.

- § 9 **Pojklag 8-12 år**
H-J har haft ledarmöten med lagen 8-11 år.
P04 har fått tillskott i ledarstaben, Henrik Särborn.
P05 har ej hållits möte med än.
P06 är 3 ledare igen, Daniel tillbaka i ledarstaben
P07 fungerar bra.
- § 10 **Fotbollsskola (5-7 år)**
Leif har påmint födda 2008 och 2010 om att ha en avslutning för fotbollsskolan och skall också påminna födda 2009. Avslutningarna förra året var väldigt uppskattade.

5-åringarna är en väldigt stor grupp, ca 40st på träningarna.
- § 11 **Åtgärdslista**
Johan ser över listan och återkopplar till berörda.
- § 12 **Utbildning**
Vi ligger lite lågt enligt certifieringsnivån. Känns som att vi har tillräckligt med ledare för att kunna köra en C-diplom själva. Johan räknar med att genomföra en C-utbildning under första kvartalet 2016.

Det ska tas fram en plan för fortbildning, den är under bearbetning.
- § 13 **Röda tråden/Oddevoidtråden**
Inget att rapportera.
- § 14 **Oddebollen**
Inbjudan kommer att skickas ut under december månad.
- § 15 **Kansli**
Inget att rapportera.
- § 16 **Material**
Materiallista kommer skickas ut ihop med kallelsen till ledarträffen 9/12. Den ska skickas in till Stadium 15-20 januari.
- § 17 **Thordéngården**
Inget att rapportera
- § 18 **Övriga frågor**
a) **Årsavslutning** Läge att skicka ut en påminnelse gällande Årsavslutningsfesten. Lite dåligt med anmälningar i dagsläget men vi hoppas att det ska öka!
- § 19 **Nästa möte**
12/1 kl 17:00
- § 20 **Avslutning**
Leif tackar för visat intresse